
 

 

 
 

 מועצה מוקומית ג'סר אלזרקא
 

 אולם היש יבות 
 
 

2024/10מספר     וועדת המכרזיםת פרוטוקול ישיב  
 

 0013:  שעה 2024/12/11תאריך    ,  שני  :יום  :  הישיבה  תאריך                              
 

 בניין המועצה ג'סר אלזרקא –אולם הישיבות    :  הישיבה  מקום 
 

 

 
 : נעדרים מישיבת המועצה   /ונוכחים משתתפים 

 

 שם תפקיד  נוכח / נעדר 

 אברהים עמאש  חבר מועצה  -יור הוועדה  נוכח 

 פואד עמאש  מועצה חבר  –וועדה   חבר נוכח 

 עארף עמאש  מועצה חבר  –וועדה   חבר נוכח 

 האשם דלאשה  יועמ"ש המועצה  נוכח 

 ביאן מטרי  מנכל המועצה  נוכח 

ר אגבאריה דאה גזבר המועצה  נוכח   

 איציק פינקוס  מהנדס המועצה   נוכח 

   

 
 

 13:12  :הישיבה נפתחה בשעה 
 

 :נושאים לדיון בישיבה 
 

  מס הדיון  נושא
שלב ג' בג'סר אלזרקא  –לביצוע תוספת למבנה המועצה  14/2024מכרז מס  –  בוועדת המכרזיםדיון    1 

המקומית   המעוצה מנכל – מטרי ביאן:   ידי על  תועדה זו  ישיבה  



 

 

 :   פרוטקול

 
שלב ג' בג'סר   –לביצוע תוספת למבנה המועצה  14/2024מכרז מס  –  בוועדת המכרזיםדיון  

    מס נושא  אלזרקא 
 1%לן נתן הנחה הקב

 תן עוד הנחה יציין שלא י 9/2024, בישיבה מס  הקבלן לא מוכן לתת הנחה נוספת
 חוות דעת שתומכת באישורו נתן המתכנן

 שרת את עמידתו בתנאי הסףיועמ"ש נתן חוות דעת שמאה
 

היה  פני שבועיים לא ך כלל נותנים יותר הנחה , עד לשלי שזה הצעת יחיד , בדרהבעיה  –פינקוס 
, אני מניח שזה הסיבה שלא היו ניגשים למכרזים , מאחר ולפני שבועיים  אפשר להכניס עובדי שטחים 

 נפתחו השערים  
 

של הפרויקט , לכן אם נכריז עליו אני מבקש לקבל מראש את  בעיה נוספת שלא יתחילו שרשור 
 רשימת הקבלני משנה לאישור 

 
וכדאי להתקדם אנחנו חייבים לנצל את התקציב אני ממליץ על בחירתו , לא כדאי לקחת סיכונים 

 המועצה  ן ולהקים את בני
 

להזמין את הקבלן לשימוע כדי להקטין את המחיר תמורה , ולאור  שאני יזמתי למרות  –היועמ"ש 
פעם שלישית או רביעים שהמכרז מתפרסם , אני ממליץ בפני וועדת  שק ולאור העובדה שזו המצב במ

 והצעת יחיד.  1%ץ בפני ראש המועצה על ההצעה הזאת למרות שהיא הנחה של המכרזים להמלי
 

חלפה יותר משנה ולא מצליחים לגייס   מבר שנה שעברה ,קיבלנו אותה בדצההשראה  –דאהר 
 קבלנים לביצוע  

נו , לא הצלחנו לאתר קבלנים , מבחינה תקציבית במחיר ששמנו אנחנו למרות כל האורכות שעשי
 מכוסים ואני בעד לקחת את הקבלן  

 

1  

שעיינה בחוות הדעת לרבות חוות  וועדת המכרזים ולאחר ששמעה את הדעת של הנוכחים , ולאחר 
 כזוכה במכרז .ן אגבריה המציע נועמ דעת המתכנן ממליצה בפני ראש המועצה להכריז על

  החלטה

 

  הישיבה סיום שעת   ידי על  נערך הפרוטוקול
00:14 ביאן מטרי מנכל המועצה   

 

 המועצה  מנכל חתימת
 

 הוועדה ר"יו חתימת
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